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Det är möjligt att denna typ av områdesbegränsning kan ha en positivt inverkan för ett socialt 
hållbart mottagande. Att själv inte få välja vart en vill bo är dock en begränsning mot den 
enskilde och bör därmed tillämpas med största försiktighet. I första hand bör således andra 
åtgärder vidtas för att stärka det socialt hållbara mottagandet. Först när alla andra 
möjligheter uttömts kan den här typen av restriktioner vara en nödvändig åtgärd. 
 
Länsstyrelsen svarar utifrån tre frågeställningar i sitt utlåtande till kommunen: 

● Omfattar begränsningen områden som kan anses ha sociala och ekonomiska 
utmaningar? 

● Är områdesbegränsningen så snäv som möjligt?  
● Finns det omotiverade skillnader mellan de områden som valts ut? 

 
De tre föreslagna områdena innehåller en stor del av våra flerfamiljshus. Områdena omfattar 
dock även delar med villor och radhus. Inom områdena finns en stor spridning på hur stora 
de sociala och ekonomiska utmaningarna är. Vi ser inte att den föreslagna 
områdesbegränsningen uppfyller kravet att vara så snäv som möjligt. 
 
Vi ser att det finns utmaningar i flera av våra bostadsområden, både inom de föreslagna 
kommundelarna och i andra delar av kommunen. Men vi tror att andra åtgärder fortfarande 
kan hjälpa och bör prövas först. Vi i Miljöpartiet ser att åtgärder behövs i bland annat inom 
följande områden: 

● Ett stärkt föreningsliv, både inom idrott och kultur 
● Säkerställa att barn och unga, och även vuxna, får utbildning av hög kvalité 
● En mer blandad bebyggelse i alla kommundelar, inte bara på kommundelsnivå utan 

även inom kommundelarna, med avseende på upplåtelseform och bostadstyper. 
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